
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 21.01.2017 

 

Tilstede Maria, Hans, Rikke, Hannibal og Tina 

Referent Tina 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Økonomi 

Godkendelse af regnskab for 2017 – Regnskabet er gennemgået og er efterfølgende blevet 

godkendt. 

 

3. Orientering fra DRF/D5 

Erfamøde om stævne afholdelse på SAR d. 25/1 – Hannibal deltager.  

 

4. Orientering om indkomne breve 

Vi har fået et nyt klistermærke med vores d-stævne certificering. 

 

5. Generalforsamling 

Afholdelse af generalforsamling er drøftet. Hannibal vil bestille mad – sandwich og kage. 

 

6. Booking af ridehus i kalenderen. 

Der er stadig booket nogle undervisningstider ind, som ikke bliver brugt. Vi vil igen gøre 

opmærksom på, at bookingerne skal slettes, hvis de ikke bruges. 

 

7. Næste møde 

Næste møde bliver det konstituerende bestyrelsesmøde – der er ikke sat dato for dette 

endnu.  

 

8. Evt. 

100 års jubilæums turneringen fra DRF drøftede. Der er nogle ting omkring denne cup, som 

vi ikke er helt klare på. Rikke vil undersøge, hvordan og om man kan tilmelde et stævne til 

turneringen. 

 


